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Protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta 

Odbytego w dniu 21 listopada 2023 

 roku o godz. 07:00 

w sali narad       

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn 

Tematyka posiedzenia: 

1 Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2 Opiniowanie projektu budżetu na 2024 rok 

3 Sprawy bieżące. 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Radny Rafał Skurzok powitał wszystkich i poprosił o przyjęcie protokołu z 

ostatniego posiedzenia  komisji, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad. 2 

Skarbnik omówił projekt budżetu na 2024 rok. Zauważono, że pierwszy raz  dochody i wydatki 

przekraczają kwotę 100ml złotych. Poruszono temat basenów, na których lodowisko okazało się 

ogromnym potencjałem. Trzeba szukać sposobów obniżenia kosztów energii i poszerzenie działalności 

spółki i jej oferty.  

Głosowanie za pozytywnym opiniowaniem projektu budżetu: jednogłośnie „za” 

Ad. 3 

 

W sprawach  bieżących: 

1.  Poruszono temat remontu ulicy Górnośląskiej i Cieślarów  

2.  Kanalizacji  na ulicy Sosnowej 

3. Radny Andrzej Szalbót zgłosił uszkodzone studzienki deszczówki na ul. Reymonta, oraz potrzebę  

klińca na Osiedlu Mały Stożek  

 

 

  Protokołowała                                                                                           Przewodniczący Komisji 

   Justyna Pilch                                                                                                         Rafał Skurzok 
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